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Zapytanie 

 

Szanowna Pani 
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Dyrektor ZDM Gliwice 

 

Dotyczy: Możliwości wykonania przejścia dla pieszych w rejonie ul. Myśliwskiej. 

 

Szanowna Pani Dyrektor, 

 

Na wniosek zainteresowanych mieszkańców pragnę zwrócić uwagę na brak możliwości 

bezpiecznego przejścia przez ulicę dla osób udających się w kierunku wejścia na teren Rodzinnych 

Ogrodów Działkowych „Wrzos” przy ul. Myśliwskiej. W ocenie mojej jak i zainteresowanych 

mieszkańców wyznaczenie przejścia dla pieszych w rejonie bramy wejściowej do ogródków 

działkowych umożliwi bezpieczniejsze przejście przez ulicę. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

1) Czy jest możliwość wyznaczenia dodatkowego przejścia dla pieszych w rejonie bramy 

wejściowej ROD „Wrzos” w rejonie ul. Myśliwskiej? 

2) Jeśli nie, to jakie są ku temu przeciwskazania? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

 


